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Mgr. Begala: 
Pridám sa ešte k pánovi Tomkovi, čo sa týka hrádze. Navrhujem jedno, dve, tri odpadkové 
koše pre exkrementy psičkárov, pretože kto chodí na hrádzu, ja chodím dosť často si 
zašportovať, kľučkujem medzi výkalmi miláčikov, aj majiteľov, tak skúsme porozmýšľať nad 
tým, či by nebolo vhodné tam nejaký ten kôš namontovať, no áno, lebo je to problém. Tak 
skúsme nad tým porozmýšľať. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade hrádze a odpadkových košov pre psíčkarov, takisto berieme to ako podnet. Myslím 
si, že bez toho, aby sme to teraz nejak siahodlho riešili, ľudia musia byť natoľko uvedomelí, 
aby sa nestalo to, čo povedal aj pán MVDr. Hrdlík. Jednoducho, keď využívame tu hrádzu na 
prechádzky, na bicyklovanie patrí asi k bontónu alebo slušnosti, aby aj ten psíčkar si 
uvedomil, že jednoducho to nenechá len tak. Je to niekedy aj o kultúre ľudí a o postoji 
k tomu, že si neuvedomujem, že na tej hrádzi som len sám, alebo že nie som len sám.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Technické služby 
 
 
 
 
 


